
 

PLENAIR VRAGENHALFUUR 

Datum: 31 oktober 2023 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 

 Indiener Onderwerp Vragen  

1. Ruby Pichel 
– Forum voor 
Democratie 

Veiligheid 
lokale politici 

U hebt waarschijnlijk kennis kunnen nemen van de gebeurtenis in Gent 
afgelopen donderdag (een laffe aanval op Thierry Baudet waarbij hij tegen het 
hoofd is geslagen en een hersenschudding heeft opgelopen).  
De dader werd vastgepakt door de eigen beveiligers en de Belgische politie 
stond erbij en keek ernaar. De dader was enkele uren later ook weer 
vrijgelaten. We weten allemaal, dat rondom politieke zaken de gemoederen 
hoog kunnen oplopen. Dat merken we lokaal ook op voor verschillende 
onderwerpen.  
 
In het kader van de veiligheid van de lokale politici wil ik u vragen of u kunt 
uitspreken dat dit soort daden in Dordrecht niet getolereerd worden. Hoe schat 
u het in, dat personen vanuit welk gevoel van ontevredenheid dan ook, over zal 
gaan tot dit soort acties en herkent u de signalen?  
Wat mogen we verwachten van het lokale beleid van de handhaving in deze 
turbulente periode?  
 

 

2. Jan-Willem 
Wringer – 
Beter voor 
Dordt 

Opkopen 
woningen 

Wij worden nog steeds benaderd door partijen die naar ze zelf zeggen huizen 
opkopen, renoveren, verduurzamen en dan aan starters verkopen. Op hun 
website staat overigens dat ze ook verhuren. 
Verder staan in het Gemeentenieuws steeds meer aanvragen om af te wijken 
van de opkoopbescherming, maar ook voor splitsing en woningvorming. 
Ook Beter Voor Dordt vindt dat iedereen een woning verdient maar het mag 
wat Beter Voor Dordt niet ten koste gaan van de leefbaarheid. 

 



- Is het college op de hoogte van het feit dat huiseigenaren in gebieden waar 
opkoopbescherming geldt nog steeds worden benaderd om hun huis aan niet 
toekomstige bewoners te verkopen? 
- De opkoopbescherming hebben we niet voor niets ingesteld. Is het college 
het met ons eens dat het niet de bedoeling kan zijn dat om er te pas en te 
onpas vanaf te wijken?  
- Vindt het college net als Beter Voor Dordt dat we terughoudend moeten zijn 
met splitsen van woningen omdat de leefbaarheid steeds meer onder druk 
komt te staan? 
- Wat kan het college meer doen om aan dit soort praktijken op korte termijn 

een einde te maken? 

3. Wouter 
Gorter – Op 
ons Eiland 

Emissie 
toerisme met 
de buurman 
Zwijndrecht 

Op Ons Eiland moest uit de krant lezen dat de pakketjes voor de stad 
binnenkort met elektrische wagens worden afgeleverd. De gemeente heeft een 
deal gesloten met de firma Maat uit Alblasserdam. 
De gemeente wil een voortrekkersrol innemen voor een schonere en stillere 
binnenstad in relatie tot de Zero Emissie Zone voor de binnenstad vanaf 1 
januari 2026.  
Wat blijkt, het distributiecentrum wordt geopend in de gemeente Zwijndrecht 
waar de gemeente Dordrecht al haar inkopen laat bezorgen.  
- Klopt het wat in de krant staat?  
-Verschuift de gemeente Dordrecht de emissie uitstoot niet naar de buurman, 
de gemeente Zwijndrecht? 
-Is hier sprake van emissie toerisme?  
-Is er overleg geweest met de gemeente Zwijndrecht over het 
distributiecentrum van Maat voor de gemeente Dordrecht? 
-Waarom wordt het distributiecentrum niet in de gemeente Dordrecht 
gehuisvest, dat levert ook nog arbeidsplaatsen op. 
- Ook moeten wij uit de krant lezen dat er verontwaardiging is onder Dordtse 
ondernemers over de onbekendheid van de Zero Emissie Zone. 
Herkent het college zich in deze verontwaardiging? 
 

 
 
 
 
 

 


